
Tarih – Saat : 03.07.2009 – 18.00 / 20.00 

Yer :İmar İşleri Daire Başkanlığı – Toplantı Salonu 

Toplantı; 

Planlanan tarih, yer ve saatte, Kemal KÜÇÜKCAN tarafından açıldı. Başkan tarafından 
gündem okundu ve gündeme ilave olup olmadığı soruldu. Sekreter bir önceki toplantı 
tutanağını okudu ve onaylandı.  

Toplantıya Kıvılcım Özel Eğitim kurumundan Seyfullah KUMRU katıldı. 

KEMAL KÜÇÜKCAN ; Hizmet içi Eğitim Enstitüsü ve Yeni öğretmen evi projeleri 
hakkında araştırmalar yaparak,bu projeleri de gündemimize aldık.07 Ağustos 2008 
tarihli 1. Raporumuzda belirttiğimiz genel konu başlıkları ile ilgili çalışmaları yerine 
getirmiş durumdayız.dedi 

Ayrıca yaygın eğitimle ilgili Şahinbey Belediyesinin eski binası toplumsal destekli 
eğitim için uygun olabilir mi dedi. 

Celal KARTAL ; Bina konum itibariyle güzel lakin ,halk eğitim merkezleri için bahçe 
olması şart ve oradaki trafik akışı bu eğitim merkezi için elverişli olmaz,dedi. 

Meral SERİNOAVA ; Kent konseyinin yönlendirmesi ve katkısıyla bir fikir sunabiliriz.Bu 
bina ücretsiz SBS merkezleri yada dil eğitimi gibi o kesimdeki çocukların ücretsiz bu 
kurslardan faydalanması için kullanılabilir dedi. 

Celal KARTAL ; İl Milli Eğitim ve Halk Eğitim birlikte işbirliği içerisinde köylerde okuma 
yazma kursları açıyor.Burç ve çevre köylerinin okuma alışkanlılarının kazandırılması 
projesi bu bağlamda iyi bir proje eylem planına geçilmesi uygundur. Dedi. 

Zerrin SÖYLEMEZ ; Eğitimin amacı bilen bilmeyene öğretmelidir,ilkesi olmalıdır.Bu 
projenin de amacı bu ilkeye uygundur. dedi. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Okul öncesi Çocuk Eğitim Sanat Merkezi ve Parkı projesinin 
planlarını ve örnek bina projesinin taslağını oluşturduk.Bu projede nelere ihtiyaç 
duyulduğu ve işleyişi hakkında Okul Öncesi Eğitim alt çalışma grubu üyesi Fatma 
Servet KUDAY dan bilgi vermelerini istedi. 

Fatma Servet KUDAY ; Okul öncesi Çocuk eğitim sanat merkezi ve parkı projesini 
Gaziantep ‘te çocukların güvenle ve örgeme süreçlerini destekleyici ,zengin 
uyarıcıların olduğu çevre koşulları ile yaşam deneyimlerini çeşitlendirmek ,bilinçli ve 
eğitim içerikli bir şekilde geliştirmelerini sağlamak hedeflenmektedir.Bu merkez aynı 
zamanda iyi bir okul öncesi eğitim merkezinde hangi birimler olmalı ,neler yapılmalı 
konularında örnek bir bina niteliğindedir. 

Bu merkez açık ve kapalı alanlar olmak üzere düşünülmüştür. 



Açık Alanda 

•Mini Anfi , 
•Piknik Alanı, 
•Kum Havuzu, 
•Oyun Grupları alanı, 
•Su oyun alanı olarak Mini havuz , 
•Bisiklet parkuru, 
•Labirent Yollar, 
•Açık Alanda çeşitli oturma bankları, 
•Spor Alanı gibi alanlar, 
Kapalı Alanda ise ; 

•Konferans salonu, 
•Çocuk Kütüphanesi içerisinde masalcı Ağaç bulunan  
•Sergi Alanı , 
•Resim – Kil Atölyesi, 
•Fen Bilim sınıfı  
•Drama – Dans – Müzik Atölyesi 
•İlgi Köşeleri 
Olarak düşünülmektedir. 

İşleyiş olarak ta ; bir idareci veya eğitim koordinatı eşliğinde bir yıllık çalışma takvimi 
çıkarılarak ildeki tüm okulların dönüşümlü kullanması ve program yapması teşvik 
edilir,yetenekli Çoçuklar için de hizmet vererek halka açık olarakta kullanılır. 

Kurumlarla gerekli anlaşmalarda yapılarak kız meslek lisesi veya meslek yüksek okulu 
öğrencileri için staj alanı olarak değerlendirilip ,okulların herhangi bir eğitim 
kurumuna devam etmeyen çocukların yaralanması sağlanabilir.yada Okul Öncesi 
eğitim geliştirme derneği adı altında bir dernek kurularak işleyişin bu dernek 
tarafından takibi sağlanabilir.Aynı şekilde ilgili belediye adına yapılır.İşletme belediye 
tarafından yapılabildiği gibi STK larca da yürütülebilir.dedi 

Celal KARTAL ; Bu merkezin eğer arsa tahsisini Büyükşehir belediyesi yaparsa 
merkezin yapımı içinde hayırsever vatandaşlardan destek alınabilir dedi. 

Fatma Servet KUDAY ; Bu merkez projesi hakkında Büyükşehir belediyesi Başkanı Sn. 
Asım Güzelbey’e olan ziyaretimiz de somut bir şeklide kendine sunmamızı 
istemişti.Projenin amacı,işleyişi ve binanın projesi hakkında çalışmalar hemen hemen 
hazır durumda başkanımızı ziyaret ederek bu projenin tanıtımını yaparak taleplerimizi 
iletelim dedi. 

Meral SERİNOVA ; Okul Öncesi eğitim stajını gerçekleştirmek isteyen öğrenciler 
maalesef ki uygulama okulları yerine ,özel okulları tercih ediyorlar.Bunun nedeni ise 
uygulama okullarında ödenek ödenmemesidir. 

Kemal KÜÇÜKCAN ; Okul Öncesi Çoçuk Eğitim Sanat merkezi ve parkı projesi için okul 
öncesi alt komisyon üyelerine çalışmalarından dolayı teşekkür ediyorum. 



Sn Bakanımız Nimet ÇUBUKÇU ‘nun pilot seçilen 32 ilde okul öncesi eğitimde 3 – 4 – 
5 - 6 yaş okullaşma oranı ile ilgili açıklamasına göre eğitim çalışma grubu görüşü ile 
ilgili 3. Raporumuzun çalışmaları bitmek üzere Pilot ilerlin içerinde yer almadığımızdan 
dolayı ilimizin geride kalmaması için bu hazırlana hedeflere okullaşma oranında 
ulaşmamız gerekiyor dedi. 

Zerrin SÖYLEMEZ ; Konulan hedefler hatta iki katına çıkarılabilir.İlimizin pilot illerle 
arasındaki bu farkı kapatabilmesi için bu şarttır.dedi. 

Fatma Servet KUDAY ; Okul öncesi eğitimde devlet okullarında 6 yaş eğitim alan 
çocuklardan yer kalırsa 5 yaş çocuklarına sınıf açılabilir şeklinde okul müdürlerine 
yetki verilmiştir.Bu da gösteriyor ki halen 6 yaşta okul öncesi eğitimin önemi var.3 – 4 
– 5 yaşları için eğitimde okullaşma oranı çok düşük dedi. 

Seyfullah KUMRU ; Kent konseyi hakkında pek bilgim yoktur. Bu toplantıya katılmaktı 
amacım kent konseyi eğitim çalışma grubunun çalışmalarını yakından takip etmek ve 
bilgi edinmektir. Bir özel eğitim kurumunda görev alıyorum. Eğitim çalışma grubu 
hakkında Fatma Servet KUDAYdan algım bilgiler doğrultusunda çeşitli alt çalışma 
gruplarınız mevcut bende çalışmalarınızı taktir ettim.Özel eğitimle(Engelliler) ilgili alt 
çalışma grubunuzun çalışmalarına katılabilirim. Raporlarınızı inceleyerek bir sonraki 
toplantınız katılmayı isterim. Çalışmalarınızın devamını diliyorum dedi. 

Başkan Toplantıya katılan katılımcı Seyfullah KUMRU ya ve tüm üyelere katılım ve 
katkılarından dolayı teşekkür ederek toplantıyı kapattı. 

Elif DİREK Kemal KÜÇÜKCAN 
E.Ç.G SEKRETERİ E.Ç.G. Başkanı 

 


